



# أكاديمية الجزيرة / Al Jazeera Academy



To: All Parents

## RE: REMINDER TO PARENTS

Date 26.09.2017

Dear Parents,

Lesson 1 starts at 7:20 am so we expect all children to be in class and ready to learn. If children arrive after this time they are considered as late and require a LATE Pass, given out at the Reception Area, and cannot enter class without this. The school day ends at 1.45 and children are not permitted to leave before that time'.

Thus parents should leave at 7.20am and not return until 1.45pm. Parents should not arrive earlier and enter the school as it causes concerns over health and safety. If parents want to come earlier then please wait outside the school building. I ask for you to support me with this and keeping the school a safe place for your children.

السادة أولياء أمور طلبتنا الغوالي، السلام عليكم ورحمة الله

يُرجى التكرم بقراءة رسالتنا الهامة؛ لما فيه مصلحة أبنائنا الطلبة

تبدأ الحصّة الأولى تمام الساعة 7:20 صباحًا، لذا من المتوقع أن يكون الطلبة جميعًا في صفوفهم ومستعدين للبدء في تلقي التعلّم والتّرويس. وفي حال إذا وصل الطلبة بعد هذا الموعد يتم اعتبارهم متأخرين، ويلزم لهم الحصول على (بطاقة تأخير)، تُعطى لهم من الاستقبال، ولا يمكن لهم الدخول للصّف دونها.

وينتهي اليوم الدراسى تمام الساعة 1:45 مساءً، ولا يُصرّح للطلبة بالمغادرة قبل هذا الموعد.

ولذا؛ يؤمّل من أولياء الأمور المغادرة تمام الساعة 7:20 صباحًا، وتُسعدُ برجوعهم في الساعة 1:45. أملين منكم عدم الوصول باكراً؛ لما يُسببه ذلك من بعض القلق في إجراءات الأمن والسلامة. ولو رغب ولي الأمر القدوم باكراً، فمن الأجدر به الانتظار خارج مبنى المدرسة. نتطلّع منكم الدّعم و المساعدة بهذه الإجراءات؛ لجعل المدرسة مكاناً آمناً لأبنائنا

واقبلوا الاحترام والتقدير

Sincerely,

James Batts.

Head of Primary

A Ta'allum Group School



Al Jazeera Academy  
Mesaimmer  
P.O. Box 22250  
Doha, Qatar

PHONE 974 44693777  
FAX 974 44682555  
WEBSITE www.aja.edu.qa



# Al Jazeera Academy / أكاديمية الجزيرة



Your Name  
Designation

- NOTE:
- 1) use Arial, font size 11
  - 2) all outgoing formal communication must include the author and respective head of school or Vice Principal or Principal's signature over their respective designations

A Ta'allum Group School



Al Jazeera Academy  
Mesaimmer  
P.O. Box 22250  
Doha, Qatar

PHONE 974 44693777  
FAX 974 44682555  
WEBSITE [www.aja.edu.qa](http://www.aja.edu.qa)